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§ 16   

Övriga frågor 

Berit Nyberg (S) ställde fråga till förvaltningen om bristen på 

antalet föreningstavlor inom stadsdelsområdet. Det saknas tavlor 

på flera ställen. 

 

Therese Rosén, avdelningschef parkmiljöavdelningen svarar att 

föreningstavlor ska sättas upp detta år och det är budgeterat för 

fler tavlor år 2019. 

 

Mats Hasselgren (L) ställde fråga till förvaltningen om de nya 

förvaltningslokalerna som planeras. Hur långt har förvaltningen 

kommit? 

 

Christina Klang, stadsdelsdirektör, svarade att lokalprocessen 

fortskrider enligt planerna. Kommunstyrelsens ekonomiutskott 

ska först fatta budgetbeslut och därefter får stadsdelsnämnden 

ärendet på nytt för beslut, så kallat genomförandeärende. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 


